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Abstract (en)
[origin: WO2023111284A1] The present invention relates to a device for generating and storing heat and giving off the same to a gas, characterized
in that it comprises one or more absorber elements (2), which comprise or are formed from ceramic material and which are arranged in the interior
space (3) of a housing (4) in such a way that they can be flowed through by a gas, to a radio/microwave-generator unit (5), which generates radio/
microwaves for heating the absorber elements (2) and comprises one or more gas-inlet openings (6) and one or more gas-outlet openings (7), and
also to a method that uses this device.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Vorrichtung zur Erzeugung und Speicherung von Wärme und Abgabe derselben an ein Gas, dadurch
gekennzeichnet, dass sie ein oder mehrere Absorberelemente (2), die keramisches Material umfassen oder daraus gebildet sind und die im
Innenraum (3) eines Gehäuses (4) so angeordnet sind, dass sie von einem Gas durchströmt werden können, eine Mikrowellengeneratoreinheit
(5), die Mikrowellen zur Erhitzung der Absorberelemente (2) erzeugt und eine oder mehrere Gaseintrittsöffnungen (6) sowie eine oder mehrere
Gasaustrittsöffnungen (7) umfasst, sowie ein Verfahren, das diese Vorrichtung nutzt.
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